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Město Rychnov u Jablonce nad Nisou

Husova 490, 468 02 Rychnov u Jablonce nad Nisou
tel.č.: 488 880 921 | e-mail: podatelna@rychnovjbc.cz

Z Á P I S
schůze číslo 2 Rady města Rychnov u Jablonce nad Nisou
konaná dne 7. 11. 2022 v MěÚ Rychnov u Jablonce nad Nisou od 17:00 hod.

Přítomno: Bc. Tomáš Levinský, Jakub Vavroš DiS., Jiří Křapka DiS., Ing. Leoš Adler, Ing. Roman
Benda

Omluveni:
Neomluveni:
Předsedající: Bc. Tomáš Levinský
Zapisovatel*: Tomáš Levinský

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Rady města Rychnov u Jablonce nad Nisou určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Určení místa a termínu svateb

Je třeba nově určit místo a čas konání obřadů. Určený čas a místo znamená, že svatebčané nehradí poplatek
za obřad. Pokud chtějí zvolit jiný termín nebo místo, poplatek hradí. Doposud to bylo takto stanoveno.

 

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou rozhoduje , že místem konání svatebního obřadu je stanovena
obřadní síň Městského úřadu, den konání obřadu se určuje na středu a čas na 9 - 12 hod. 

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 755/11/22-R bylo schváleno.

2. Vyjádření ke stavbám

Spol. EMJ s.r.o. požádala město o souhlas s umístěním stavby kabelové přípojky NN "IP-12-4013107, JN-
Rychnov  u  Jablonce  nN-svod,kNN,SS100"  v  ul.  Dobrovodská  pro  budoucí  novostavbu  RD na  ppč.  3378
(manželé Stránští).

Návrh usnesení:
Rada  města  Rychnov  u  Jablonce  nad  Nisou  souhlasí  s  umístěním  stavby  kabelové  přípojky  NN
"IP-12-4013107, JN-Rychnov u Jablonce nN-svod,kNN,SS100" v ul. Dobrovodská pro budoucí novostavbu
RD na ppč. 3378 v k.ú. Rychnov u Jablonce nad Nisou.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 756/11/22-R bylo schváleno.

Přílohy:
EMJ - žádost o souhlas s umístěním stavby - kabel, EMJ - žádost o souhlas s umístěním stavby - kabel,
EMJ - žádost o souhlas s umístěním stavby - kabel, EMJ - žádost o souhlas s umístěním stavby - kabel,
EMJ - žádost o souhlas s umístěním stavby - kabel, EMJ - žádost o souhlas s umístěním stavby - kabel,
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EMJ - žádost o souhlas s umístěním stavby - kabel

3. Úplná uzavírka - oprava komunikace ul. Smetanova a Pulečný

Spol. Viatex s.r.o. požádala město o souhlas s úplnou uzavírkou silnice III/28715 ul. Smetanova v Rychnově
u Jablonce nad Nisou a silnice III/28711 v Pulečném, a objízdnou trasou dle odsouhlaseného DIO z DI PČR
Jablonec nad Nisou, v rámci jmenovité akce „Silnice III/28711 Pulečný a III/28715 Rychnov u Jablonce nad
Nisou“ v termínu  10.11.-10.12.2022. Zhotovitelem a odpovědná osoba je Eurovia CS a.s.

Diskuze:
Radní se dotazovali, zda nevznikne kolize dvou opatření - uzavření Pulečenské křižovatky a Smetanovi ul. Dle
vyjádření p. Košťákové z magistrátu Jablonec, budou omezení koordinována, aby k souběhu nedošlo.

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou souhlasí s úplnou uzavírkou silnice III/28715 ul. Smetanova
v Rychnově u Jablonce nad Nisou a silnice III/28711 v Pulečném, a objízdnou trasou dle odsouhlaseného
DIO z DI PČR Jablonec nad Nisou, v rámci jmenovité akce „Silnice III/28711 Pulečný a III/28715 Rychnov
u Jablonce nad Nisou“ v termínu 10.11.-10.12.2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 1 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 757/11/22-R bylo schváleno.

Přílohy:
Eurovia - žádost o souhlas s úplonou uzavírkou a o, Eurovia - žádost o souhlas s úplonou uzavírkou a o

4. Návrh na zrušení přechodu pro pěší přes železniční trať ul. Tovární x ul. Zaječí

MMJN zahájil  správní  řízení  na základě podané žádosti  Správou železnic s.o.  ve věci  návrhu na zrušení
přechodu pro pěší v ž.km. 142,710 trati Stará Paka - Liberec. Důvodem rušení přechodu je zvýšení bezpečnosti
na dráze i  na pozemní komunikaci,  kdy přechod tvoří  možné kolizní  místo,  kde s  ohledem na zhoršené
rozhledové poměry a zabezpečení přechodu pouze výstražnými kříži je reálné nebezpečí vzniku mimořádné
události.

Diskuze:
Adler Dle místní znalosti se jedná o přehledný přechod železniční trati

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou ukládá  starostovi  města zúčastnit  se místního šetření  a
po objektivním vyhodnocení celé situace zvážit uplatnění stanoviska pro zachování přechodu pro pěší.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 758/11/22-R bylo schváleno.

Přílohy:
MMJN - oznámení o zahájení SŘ - zrušení přechodu p, MMJN - oznámení o zahájení SŘ - zrušení
přechodu p, MMJN - oznámení o zahájení SŘ - zrušení přechodu p, MMJN - oznámení o zahájení SŘ -
zrušení přechodu p

5. FVE na Tilii

Zjišťoval jsme dotační možnosti na FVE pro naše město.

Dotace ve výši až 75 %. Více zde 

https://www.sfzp.cz/dotace-a-pujcky/modernizacni-fond/vyzvy/detail-vyzvy/?id=17
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Datum ukončení příjmu žádostí je 15.3.2023

 

příklad. 

Pokud to číslo pamatuji dobře, tak maximální způsobilé výdaje, ze kterých nám půjde dotace, můžou být takto:
FVE 1 225 000 + baterie 910 000 = 2 135 000 Kč = dotace 75%  1 601 250 Kč

 

 

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou schvaluje

uzavření  smlouvy  jejímž  předmětem  je  zpracování  žádosti  o  dotaci  a  administrace  spojená
s přípravou projektu k podání žádosti o dotaci na akci: „Fotovoltaika v objektu č.p. 720 Rychnov
u Jablonce nad Nisou“ s Ing. David Plíštil, Ph.D. Ořechová 3336, 276 01 Mělník, viz. příloha.
objednání dokumentů pro podání žádosti o dotaci od společnosti Energomex, viz. cenová nabídka.
Uzavření smlouvy s distributorem k připojení výrobny k distribuční síti č. 22_SOP_01_4122053279

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 759/11/22-R bylo schváleno.

Přílohy:
CN_EMX  -  dotace  RES+3_Rychnov.pdf ,  Žádost_2022_RES+3_Rychnov.docx ,
SKM_C45822110116151.pdf,  SKM_C45822110116150.pdf

6. Informace o nabídce odkupu el. energie z FVE

Místostarosta informoval radu o možnostech o odkupu el. energie z FVE firmou TEDOM Energy.

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou bere na vědomí Informace o výkupu el. energie. a ukládá
oslovit další obchodníky

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

7. Různé

Starosta informoval radu o

- převzetí batohu od Libereckého kraje za zásah v Českém Švýcarsku

- hřbitov - radní se seznámili s návrhem kolumbária

- byla dokončena oprava kříže na Pelikovicích

- stále trvá možnost směny pozemků za kostelem
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Diskuze:

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Místostarosta informoval o probíhající diskuzi s *** o vyvěšení státní vlajky Ukrajiny na budově radnice 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Starosta Bc. Tomáš Levinský   ............................................................
 
Místostarosta Jakub Vavroš, DiS.   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


